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Lilian Visscher

Van:

Verzonden: maandag 6 november 2023 12:03

Aan: Gemeente Heerde

Onderwerp: Omgevingsvisie

Geacht bestuur van de Gemeente Heerde, 

Met veel genoegen heb ik de omgevingsvisie gelezen van de Gemeente Heerde en mijn complimenten voor deze 

uitstekend opgebouwde lange termijn visie. 

Hopenlijk is de gemeente ook bij machte om bij alle belangrijke beslissingen in de toekomst deze visie als leidraad te 

gebruiken. 

 

Toch wil ik graag reageren / een aanvulling geven. 

Het betreft de woonvisie ivm de vergrijzing en zorg. Naoberschap staat hoog in het vaandel van de visie en daarom 

zou Heerde zich fantastisch lenen voor zogenaamde knarrenhofjes. Daar hoor ik veel mensen over praten maar zie 

nog niets gerealiseerd worden. Een actieve benadering van inwoners met grote tuinen om het huis zou kunnen 

helpen dit te verwelijken. 

 

Daarnaast is de ongebreidelde groei van appartementen iets waarvan ik mij afvraag hoe dit op langere termijn goed 

gaat. De babyboom groeicurve loopt na 2045 terug en wat dan te doen met al die appartementen?  Inzetten op 

laagbouw met kleine tuintjes, dicht op het centrum lijkt mij een goede optie. Op het nieuwe woonproject op de 

gemeentewerf krijg ik vanuit de inwoners van Heerde veel negatieve reacties binnen qua sfeer en bereikbaarheid 

met de auto. (liefst naast het huis met de mogelijkheid van electrisch laden door zonnepanelen.  

Een andere optie om de (te) grote huizen die nu door oudere mensen alleen bewoond worden makkelijker open te 

stellen voor inwoning is ook een optie om de woonruimte beter te benutten. vb: Verkoop van het huis met recht 

van inwoning voor het leven.  

 

Rest mij nogmaals mijn complimenten voor deze visie te geven en wellicht kunnen jullie iets doen met mijn reactie. 

 


